
 
Emne: SV: Eventuell gjenåpning av veier på Jeløy i Moss - Ønske om uttalelse fra dere 
Kopi: Elisabeth Syversen Mæhlum <Elisabeth.Syversen.Mahlum@moss.kommune.no>, Frank 
Willie Syversen <Frank.Syversen@moss.kommune.no>, Malin Leufstedt Eidal 
<Malin.Eidal@moss.kommune.no> 
Til: Ernst Ole Bekkedal <Ernst.Ole.Bekkedal@moss.kommune.no>, Postmottak Øst politidistrikt 
<post.ost@politiet.no>, mib@brann.movar.no, m.j.kaspersen <m.j.kaspersen@brann.movar.no>, 
Charlotte Dahlby Yrvum <Charlotte.Dahlby.Yrvum@moss.kommune.no>, Anders Boye 
Fredriksen <anders.boye.fredriksen@politiet.no> 
Sendt: 08.02.2024 10:23:40 
Fra: Ove Bergsvenstuen <Ove.Bergsvenstuen@so-hf.no> 
  
Hei. 
Slik jeg ser det vil en gjenåpning av disse gatene forenkle utrykningsveien vår mot Ramberg/Nes.  
  
  
  
  
  
  
  
  
Med vennlig hilsen 
Ove Bergsvenstuen 
Seksjonsleder 
Prehospital avdeling. Seksjonen  Moss 
  
Tlf:       69866588 
Mobil: 928 10 619 
E-post: oveber@so-hf.no 
  
Besøksadresse: Per Gyntsvei 72, 1535 Moss 
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Anders Boye Fredriksen <anders.boye.fredriksen@politiet.no> 
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Eventuell gjenåpning av veier på Jeløy i Moss - Ønske om uttalelse fra dere 

Det vurderes for tiden å gjenåpne Olav Kyrres gate og Vidars gate mot Gimleveien. Veien har vært stengt 
siden høsten 2021. Stengningen ble gjort for å tilrettelegge for økt bruk av sykkel og ble delfinansiert av 
Statens vegvesen. Når det nå vurderes å gjenåpne veien er det for å avlaste et krevende trafikkbilde på 
Jeløy. 
  
På bilde nedenfor kan dere se hvilke veier som vurderes gjenåpnet. Grønne kryss. 

 
  
Hva tenker dere om en eventuell gjenåpning? Fordeler? Ulemper? 
Dere trenger ikke samordne svar. Er det noe som er uklart er det bare å ta kontakt. 
  
Fint om vi får tilbakemelding i løpet av to uker. 
  
  
Med vennlig hilsen 
  

 
  



Ernst Ole Bekkedal 
Fagkoordinator vei 
Vei, vann og avløp 
  
+47 41 75 81 18 
ernst.ole.bekkedal@moss.kommune.no 
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